



Styrelsemöte Läckby Golf 2026-02-02

Närvarande: Jesper W, Andreas B, Joakim J, Anders H, Fredrik W, Linda M, Jimmy H, Emil A-S, Sara W

§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Anders H

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter

§4 Ledarfrågor/materialbehov:

Träningsstider: diskuteras på nästa ledarträff

Taggar till klubbhuset: vi behöver få in taggar från ledare som slutat, Anders fixar en uppdaterad lista över utlämnade taggar till nästa styrelsemöte.

Nytt seriesystem 2026 7-mot-7: inga ålderskategorier utan bara svårighetsgrad. Anmälan görs av föreningen, ej av lagen. Sista anmälningdatum 25 februari

Lärgrupper RF-SISU: vi bör skapa alla lärgrupper för 2026 innan RF-SISU byter system.

Inköp: 30st bollar vardera av stl 3 och 4; västar till minsta laget; nytt matchställ till A-laget

Inventering av övriga behov sker vid nästa ledarträff

LOK-stöd: bra om alla ledare ser över sin närvarorapportering i laget.se för hösten 2025

§5 Samarbete Rockneby IK: RiK ska ha tränarrådsmöte 9/2 och ska därefter återkomma till oss. Vi avvaktar vad detta leder till.

§6 Kommunens landsbygdsråd: Anders H behöver ersättas i detta råd. Finns någon i föreningen som är intresserad? Måste inte vara från styrelsen. Vi skickar ut en förfrågan i mars.

§8 Sponsorarbete: Bilcentrum i Trekanten är ny premiumsponsor. Vi behöver växla upp detta arbete och få in fler sponsorer. Finns föräldrar som kan hjälpa till med detta? Ska vi ha en sektion för detta? Ska vi införa "hittelön" till lagen om de skaffar nya sponsorer?

§9 Ekonomi: resultatet för 2025 blev -1200kr.

§10 Årsmöte 2026

Underlag till mötet/föreningskonferens: möte med Therese M på torsdag angående förberedelser inför detta. Konferensen bör utmytna i en konkret verksamhetsplan för året.

Vi ber Therese boka Skansen och fakturera oss för överskjutande

Kallelse/inbjudan: vi skickar ut till alla föräldrar via laget.se samt gör ett inlägg på Facebook. Ledare och styrelse bjuds in med ett Google-formulär som tidigare.

§11 Investeringsbidrag/bygdepeng

Pågående bygdepengsprojekt: vi tar in offerter på färdigställande av diskgolfbanans utkastplatser (Andreas B) samt montering av skyddsnät (Anders H) framför klubbhuset och förskolans parkering.

Nya bygdepengsprojekt: laga asfalten i allaktivitetsplanen samt byta till led-belysning

Investeringsbidrag: Anders ber Kalmar bevattning om en uppdaterad offert, vi bokar ett nytt möte med miljöhandläggaren för att få ett intyg vilket behövs för att söka kompletterande pengar från RF-SISU (och eventuellt andra finansörer)

§12 Actionlog:

Spelprogram A-laget: har inte kommit än, brukar komma under februari

Vaktmästarkontakt: Jesper kontaktar Stefan R angående 2026

Ansöka om polistillstånd Valborg: Linda hjälper till med detta men vill inte stå som ansvarig

§13 Övrigt

Certifiering Säker och Trygg 2026: ansökan och plan är inskickad

Sektioner/aktivitetsgrupp: Emma A-H har föreslagit bildande av en sektion/grupp som kan hålla i roliga aktiviteter i samband med matcher, jobbardagar med mera. Styrelsen ställer sig mycket positiv till detta initiativ.

Service gräsklippare: Jesper tar kontakt med Rockneby Fastighet och Maskinteknik angående eventuellt samarbete beträffande detta.

Byte av ledartröjor: det är problematiskt att ledartröjorna har samma färg som matchställen. Styrelsen beslutar att byta till grå ledartröjor. Alla ledare som vill får beställa nya tröjor hos 3&1.

Nästa styrelsemöte: **3 mars kl 19:00**